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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 18-10-2023 in het Ge@j te Rockanje   
 
Aanwezig: Frits van Luxemburg(voorzi7er), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk 
(notulist). 
Afwezig met kennisgeving: Maarten-Jan de Koning (lid) 
 
1. Opening 
    Frits opent de vergadering om 20:00 uur en heet een ieder welkom. 
 
    Mededeling: Fleur Kunst heeO laten weten, dat zij afziet van haar lidmaatschap van de     
    Dorpsraad, omdat het niet te combineren valt met haar studie. 

 
2.a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 13 september 2023 
        Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
    b. Ac@epuntenlijst 
        De acRepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 

Punt 92 (vervolgbijeenkomst kustverzanding): Leen heeO 2 punten ingediend bij de gemeente, 
t.w. het treintje (centrum-strand) en een gedeelte van het plan “kloppend hart van Rockanje”. Dit 
moet dan in het verslag van het kustverzandingsverhaal worden geplaatst. De ontwikkelingen 
worden afgewacht. 
Punt 101 (bewonersavond): dit wordt bij punt 9 van de agenda behandeld 
Punt 115 (schouw): dit wordt bij punt 5 van de agenda behandeld 
Punt 121 en 122 (bijeenkomst dorpsraden / Delta 21): deze worden bij punt 3 van de agenda 
behandeld 
Punt 123 (waterstofdragers): dit wordt bij punt 8 van de agenda behandeld 
 
De acRepunten 60, 92, 101, 115, 125, 126 en 127 blijven staan, de overige acRepunten zijn 
afgehandeld. 

 
3. Lopende zaken (ter informa@e) 
 

Omgevingsvisie  
T.b.v. de gezamenlijke dorps- en wijkraden is op 27 september een toelichRng gegeven op het tot 
stand komen van de omgevingsvisie, het parRcipaReproces en de rol van de dorps- en wijkraden 
daarbij. De parRcipaRe verloopt via vier sporen: 
o Ambtelijke organisaRe  
o Gemeentebestuur  
o Regionale en lokale samenwerkingspartners  
o Brede samenleving  
De dorps- en wijkraden vallen onder de groep regionale en lokale samenwerkingspartners en zij 
worden volgens de planning van de gemeente in november a.s. bij het proces betrokken. Daarna 
volgt het parRcipaReproces voor de inwoners.  
 
 



 
Stichting Dorpsraad Rockanje 
Secr.: Sudemare 12 
3235 ES Rockanje 
T: 0652506072 
E: info@dorpsraadrockanje.nl 

 
 

 
Het plan is om met een bus de kernen af te gaan. De dorpsvisie is input voor de omgevingsvisie. 
Deze visie wordt of erin verwerkt of het komt als een bijlage.  

 
Delta 21 
Op 28 september hebben Frits, Jan, Betsy en René de toelichRng op het plan Delta 21 bijgewoond. 
De opkomst voor de presentaRe was gering. De dorpsraad Rockanje was met 4 personen 
vertegenwoordigd. Het was een interessant verhaal. De heer Lavooij was niet bekend met het 
onderzoek van Kuiper Compagnons dat namens de verschillende overheidsinstanRes (coaliRe) 
wordt uitgevoerd. Na enige discussie wordt afgesproken dat Frits contact opneemt met de heer 
Lavooij om de aanpak rond Delta 21 te bespreken. 

 
Verzanding  
René heeO contact met de gemeente gehad over het uitblijven van een reacRe op de brief over de 
verzanding, die de dorpsraad mei jl. naar de gemeente heeO gestuurd. Het antwoord is in concept 
gereed en wordt binnenkort verwacht. Wel is duidelijk geworden dat het een bewuste keuze is om 
geen bewoners of dorpsraden te betrekken bij de zogenoemde klankbordgroep omdat bewoners 
volgens de gemeente worden vertegenwoordigd door de gemeenteraad. Op de vraag of in het 
visie-onderzoek, dat momenteel door Kuiper Compagnons wordt uitgevoerd, de mogelijkheid tot 
behoud van het badstrand is meegenomen, is geen concreet antwoord gekomen. Het lijkt erop dat 
er een algemene opdracht is verstrekt om een visie te ontwikkelen hoe om te gaan met de 
verzanding. 
De dorpsraad Oostvoorne is ook met deze kwesRe bezig. Mogelijk kan gezamenlijk worden 
opgetrokken. Daarnaast ziet het ernaar uit dat de poliRek de kwesRe op de agenda gaat ze7en. 
Afgesproken wordt om de toegezegde antwoordbrief af te wachten en daarna zonodig nog te 
reageren richRng gemeente. 

 
4. Terugblik bijeenkomst verenigingen d.d. 19 september 2023  

Ferry deelt mee, dat hij als voorzi7er van de tennisvereniging is gevraagd om deel te nemen in het 
sportakkoord. Het doel hiervan is om mensen meer te laten bewegen. 
N.a.v. het op de avond met verenigingen besproken issue m.b.t. het gebruik van de Merel 
besluiten we, dat wij pas acRe gaan ondernemen als er een harde hulpvraag komt. 

 
5. Stand van zaken schouw rolstoelvriendelijkheid dorpscentrum 

Nely vertelt, dat zij samen met Jan en Leen op 10 oktober een plan van aanpak hebben besproken. 
Ten eerste worden de punten van de rondgang, die een aantal jaar geleden door de gemeente is 
gehouden, nagelopen. Tevens wordt een aantal bij de Dorpsraad gedane meldingen bekeken. Op 
27 oktober wordt een aantal melders uitgenodigd om hun verhaal aan te horen en om hen 
eventueel te betrekken bij de schouw. 
Vervolgens is het de bedoeling om een enquête uit te ze7en via e-mail en FB.  

 
6. Alardusdreef 

Twee personen hebben de dorpsraad benaderd over de verkeersveiligheid van de Alardusdreef. 
Er zullen waarschijnlijk redenen zijn, dat er bij de kruising van de Alardusdreef/Hoogvlietlaan geen 
zebra is aangelegd. Wij erkennen het probleem, maar de bewoners zullen dit gezamenlijk moeten 
aanpakken. Bij de bewoners ligt het iniRaRef. René en Betsy zullen met de bewoners in gesprek 
gaan.   



 
Stichting Dorpsraad Rockanje 
Secr.: Sudemare 12 
3235 ES Rockanje 
T: 0652506072 
E: info@dorpsraadrockanje.nl 

 
 

 
7. Gemeentelijke begro@ng 

Op 9 november wordt de gemeentelijke begroRng in de gemeenteraad besproken. Volgens de 
dorpsraad moet de uitvoering van de dorpsvisie een plek in de begroRng krijgen. Daarnaast moet 
de verzanding, het masterplan, woningbouw, het verplaatsen van de voetbal en de wijk- en 
dorpsraden ook worden opgenomen in de begroRng. René gaat dit nog doorgeven. 

 
8. Ammoniakopslag Maasvlakte 

Wij als dorpsraad Rockanje ondersteunen de Vereniging Verontruste Burgers van Voorne, maar 
gaan zelf geen bezwaar indienen bij DCMR, omdat bij ons kennis van zaken ontbreekt. Dit gaat 
René VVBV mailen. 

 
9. Stand van zaken bewonersavond 

Frits heeO telefonisch te horen gekregen, dat de gemeente posiRef is over de aanwezigheid van 
een ambtenaar (of wethouder) op onze bewonersavond. Hij krijgt a.s. maandag te horen wie er 
aanwezig zal zijn. 
Zodra dat bekend is, zal er van te voren nog een gesprek met deze ambtenaar plaatsvinden.  
De bewonersavond zal nu waarschijnlijk medio december plaatsvinden. 
Het is van belang om een goede avond te organiseren, van te voren folders te verspreiden en een 
mooie locaRe te bepreken. 

 
10. Besteding beschikbaar gestelde subsidie 

Er zijn geen opmerkingen over de besteding van de subsidie, behalve dan dat de kosten voor de 
vergaderavonden als pm-post zijn opgenomen in de begroRng van de dorpsraad. Er wordt vanuit 
gegaan dat de rekeningen voor het gebruik van ’t GeRj rechtstreeks door de gemeente worden 
betaald. 

 
11. Overige onderwerpen / rondvraag 

Er is een mail ontvangen over de noodzaak van een 2e supermarkt in het dorp, maar daar 
kunnen wij ons niet mee bemoeien. 
Ferry gaat de schrijver van de mail polsen om lid te worden van de Dorpsraad. 
Aan Betsy wordt gevraagd om acRe te ondernemen omdat bij raadplegen van bepaalde 
nieuwsbrieven moet worden ingelogd en de mailtjes in de prullenbak worden te snel verwijderd. 

 
Frits deelt mee, dat hij vanwege gezondheidsredenen zijn voorzi7erschap ter beschikking stelt, 
maar dat hij  graag lid van de dorpsraad wil blijven.  
Besloten wordt om het voorzi7erschap op de agenda te ze7en voor de volgende vergadering. 

 
12. Volgende vergadering / slui@ng 

De volgende vergaderingen van de dorpsraad vinden plaats op 15 november en 13 december 
2023 om 20:00 uur in het GeRj. 
Om 22:00 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 


